
Delegat Mladen Ivanić postavio je sljedeće pitanje Kolegiju Doma naroda 

Parlamentarne skupštine BiH: 

 

„Šta će Kolegij Doma naroda uraditi da bih dobio odgovor na pitanje postavljeno u 

junu ove godine, a u vezi s pozicijom srpskog jezika u Općini Glamoč?“ 

 


